
   
Karolinska Institutet      2024-08-23  
  

                   
Styrelsemöte Saco-S föreningen på KI  
  
Närvarande  
Björn Andersson 
Anna Karlsson 
Annica Lindkvist 
Wietze de Vries 
Helin Norberg 
Taher Darreh-Shori 
 
Frånvarande  
Hong Xu,  Claes Frostell  
 
 
 
  
Tid:   Fredag 23 augusti, klockan 15.00-16.30  
Plats:  Zoom 
  

  
Agenda  
  

1. Mötet öppnades av Wietze. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Björn valdes till sekreterare och Taher till justerare.  
 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna. 
 

5. Planer för hösten diskuterades. Separata planeringsmöten med Claes, Wietze och 
Björn fortsätter under hösten. Viktiga frågor under hösten inkuderar: Lönerevisionen, 
samfackligt möte 15/10, samverkan och att kompensera för förlusten av Torkel, senior 
faculty, rekryteringsnämnden, arbetet i kapillärerna och samstämmighet mellan 
institutionerna och mer utbildning. Ett nytt nyhetsbrev planeras.  

 
6. Allmän avstämning: 



Wietze, central samverkan: Den nya beslutade resursfördelningen presenterades. Vissa 
delar senareläggs (lokaler, hyror), och införandet av hela modellen kommer att ske 
stegvis. Modellen innehåller bland annat ökat basanslag till institutionerna och 
minskad aktivitetsdel, och återtag av myndighetskapital. Fakultetsnämnden kommer 
att diskutera att TA-medel utvärderas, och raport från fryshaveriet.  

 
Wietze, HR-samverkan: Flera ärenden rör MTC. En avdelning för 
omgivningsfysiologi kommer till FyFa från KTH. 

 
Lönerevisionsprocessen har inletts med ett möte om lönestatistik. 

 
7. Helin: Planering av höstens platsombudsmöten pågår.  

 
8. Övriga frågor:  

Inga 
 

9. Mötet avslutades 
 

 
 

 
 
Björn Andersson  Taher Darreh-Shori 
Sekreterare   Justerare 
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